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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2021. november 24. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2021/5 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Határozatképesek vagyunk, a három fős 
tagságból mindenki jelen van. A munkánkat megkezdhetjük. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző 
urat, meghívott előadót. Kérdezem a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e a napirendi pontokkal? 
Jegyző úrnak lennek kiegészítése.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A bizottság számára is szeretném ismertetni. Valamelyik nap esett be a 
Csongrád-Csanád Megyei Kormányhivatalnak egy törvényességi felhívása. Ezt minden képpen a 
képviselő-testület előtt is ismertetni szeretném majd. A másik a Startmunka pályázattal 
kapcsolatosan tudnánk esetleg egy pályázatot hozni.  
 
Sági Mihály elnök: Milyen napirendi pontot vegyünk föl?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ezt, hogy a törvényességi felhívás ismertetése, illetve a 2022. évi járási 
Startmunka program.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság egyhangúlag egyetért a napirendi pontok kiegészítésével. Aki ezt 
megszavazza, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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28/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Beszámoló a helyi adóztatásról 
2.) Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési feladatainak 

ellátására 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi ellenőrzési programjának és a 2022. évi ellenőrzési 

terv időrendi táblázatának elfogadása 
4.) Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel 
5.) Törvényességi felhívás fogorvosi ügyeleti körzet kialakítására vonatkozóan 
6.) Kérelem benyújtása a 2022. évi járási startmunka mintaprogramra 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Beszámoló a helyi adóztatásról 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük az első napirendi ponttal. Mindjárt kérdezném az előadót, hogy van-e 
kiegészíteni valója?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: A bizottság előtt ismert a tájékoztató a 2021. évi adóztatásról. Ha van 
valakinek kérdése, szívesen állok rendelkezésre.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én csak azt szeretném megkérdezni, hogy olvastam itt a végén, hogy 
meg kívánjuk jegyezni, hogy az önkormányzatunkat annyiban érintik hátrányosan a fenti 
intézkedések, hogy Kincstár által finanszírozott összeg nem helyi iparűzési adóbevételként 
jelentkezik. Olyankor az hol van, vagy azzal mi van?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Működésre, az már be van építve szinte teljes mértékig. Mind a 
2 851 576 Ft összeg az lefedésre került már is az önkormányzatoknál. Nagyon jó keretek között van 
felhasználva. Az első tételt június 28-án utalta a Kincstár, illetve elszámolás formájában kapta meg 
önkormányzatunk az 1 425 788 Ft-ot. A második részlet az október 27-én elszámolásunkba érkezett 
az szintén 1 425 788 Ft. Meg kívánom jegyezni még, hogy ha még szabad kiegészíteni a beszámolót. 
Az iparűzési adóba az összes befolyt összegből visszautalásra került adózónak 102 218 Ft kérelem 
alapján, illetve kérelem alapján átvezetésre került egyik adónemről a másikra 681 666 Ft. Olvasható, 
hogy a gépjármű adóztatás 2021. január 1-től átkerült a NAV hatáskörébe. A bent maradt 
hátralékoknak a kezelése, beszedése, elszámolása továbbra is az önkormányzat feladata teljes 
mértékig. Amit beszedtünk 786 054 Ft gépjárműadót, a teljes összeg átutalásra került a kincstár 
részére. Még mindig fent maradt 1 185 928 Ft, amit még próbálunk és igyekszünk behajtani 
természetesen a jogszabályi keretek között. Ha már itt tovább folytathatnám, akkor meg szeretném 
jegyezni az önkormányzat 2021. évi iparűzési adóelőleget meghatározó településre jutó adóalapja 
az 1 677 903 552 Ft. Az egy főre jutó iparűzési adóerő az önkormányzat területén 16 601 Ft. Az 
előző évben 13 283 Ft volt. Jelentősen emelkedett. Az önkormányzat 2022. évi iparűzési adóerő 
képessége 23 490 650 Ft. Tavaly 18 870 887 Ft volt. Ez most összevetésképpen, nagy az elhalálozás 
fogy a létszám a bevétel meg növekszik, éppen ezért növekszik az egy főre jutó is. Az önkormányzati 
finanszírozás így jelentősen csökken. Mindent megteszünk annak érdekében, hogy a hátralékaink 
beszedésre kerüljenek. Ebből leginkább munkabérre, nyugdíjra egyéb járandóságra a letiltás, 
inkasszó és legvégső sorban önálló bírósági végrehajtónak kerül átadásra az adó beszedése. 
Szeretném emlékeztetni, hogy ha mégis odakerül akkor a végrehajtói díjat is meg kell fizetni azon 
felül, hogy az adót is behajtja a végrehajtó. Az nem kevés azért.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Van ilyen?  
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Ambrus Pál adóügyintéző: Van olyan, aki három éven keresztül egyfolytában tiltották a nyugdíját 
és most be bírtuk hajtani már. Köszönöm szépen. Az, hogy a kkv nyilatkozatok erre az évre a 2021. 
évi iparűzési adóelőlegre érvényesíthették a cégek, azok, akik jogosultak rá. A nagy cégeink nem 
éltek ezzel a lehetőséggel.  
 
Sági Mihály elnök: A gépjárműadó hátralék az vállalkozóké vagy magánszemélyeké?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Van benne mind a kettő, de magánszemélyek inkább. A kommunális 
adóba vannak olyan emberek, akikkel nem tudunk mit kezdeni, mert se munkahelye, se autója, se 
bankszámlája, velük nem tudunk mit kezdeni.  
 
Sági Mihály elnök: Én most kérdezném, hogy a könyvelő, mert technikailag tologatni kell 
magatokkal, hogy tartozik. Nem hozhatunk egy olyat, hogy szüntessük meg, mert úgysem tudjuk 
behajtani?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Van erre lehetőség, volt már a korábbi években döntése ilyen a testületnek, 
de az nagyobb összegről szólt. Ezek a behajthatatlan követelések, amik összejöttek volt már olyan 
testületi döntés, de azt nagyon alá kellett támasztani. Majd, ha megint elérünk egy akkora 
nagyságrendet, akkor majd ezt kidolgozzuk.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
29/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a helyi adóztatásról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a helyi adóztatásról 
szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi belső 
ellenőrzési feladatainak ellátására 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, megbízási szerződés.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ez a szokásos, Gajdán Lejla belső ellenőr asszonnyal kellene megkötni, 
mert ez is egy kötelező feladat az önkormányzatnál. Az ár nem változott, semmi okát nem látom, 
hogy másik belső ellenőrt keressünk.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
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3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
30/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési 

feladatainak ellátására 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési feladatainak ellátására vonatkozó megbízási 
szerződést a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi ellenőrzési programjának 
és a 2022. évi ellenőrzési terv időrendi táblázatának elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont az ellenőrzési programja.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Egybefügg a két napirendi pont, mert nyilván, ha nem szerződtünk volna 
vele, akkor nincs miről beszélni. Vele kívánunk a jövő évben is dolgoztatni, ő a mindenféle közép 
meg hosszabb távú belső ellenőrzési programokat alábontva ezt a két területet célozná meg a jövő 
évben. Mindig el szoktam mondani, hogy természetesen, ha bármi másra kíváncsi akár a bizottság 
akár a tisztelt képviselő-testület. Nyilván a bizottságnak is vannak olyan jogosítványai, mint egy 
klasszikus értelemben vett pénzügyi bizottságnak önállóan is folytathatnának a bizottsági tagok 
ellenőrzést akár pénzügyi vonalon is. Vagy elrendelhetik célzottan valaminek a kivizsgálását vagy 
pedig teljesen más témakörök vizsgálatát kérnék a belső ellenőrtől. Igazából erre pályafutásom során 
egy alkalommal volt példa, amikor belső ellenőrt is bevontunk ilyen programon kívüli dolgok 
ellenőrzésébe, de az már bűncselekmény volt, az iskolánál az ominózus térítési díj beszedés.  
 
Sági Mihály elnök: Lehet, hogy nekem idegen, még ilyen táblázatot, lehet, hogy elkerülte a 
figyelmemet, de ha már itt van, jegyző úr, te tudod mit jelentenek?  
 
Máté Gábor polgármester: Éppen azt akartam mondani jegyző úrnak, ha Lejla itt lesz akkor azért 
én erre kíváncsi lennék, már csak az érdeklődés kedvéért, hogy ezt hogyan kell értelmezni.  
 
Sági Mihály elnök: Azért kérdeztem erre rá, hogy ez év tavaszán foglalkoztak a Közös 
Önkormányzattal, külön Pusztaszerrel és külön Csengelével. Köszönöm szépen.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Okos dokumentum, nyilván legyen ez az ő szakmai titka, hogy készül.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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31/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi ellenőrzési programjának és a 2022. évi 

ellenőrzési terv időrendi táblázatának elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Községi Önkormányzat 2022. évi ellenőrzési programját és a 2022. évi ellenőrzési terv időrendi 
táblázatát a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” Kereskedelmi és 
Szolgáltató Kft-vel 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, közszolgáltatási szerződés a Puszta-Szem Kft-vel.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Érhetően ez a szippantott szennyvízre vonatkozó közszolgáltatási 
szerződésünk. Trombitás Imrének ugyan a szóban tett nyilatkozata az, hogy nem kíván emelni ezen 
az áron és megköszöni a bizalmat, ha megint vele végeztetjük ezt a dolgot. Telefonon beszéltem 
vele, némi hezitáltságot éreztem a hangjában mert itt más cégek is viszik a szennyvizet. Ez az, amire 
kicsit jobban emlékeztetni kellene a lakosságot, hogy azért köt az önkormányzat ővele szerződést 
közszolgáltatás ellátására mert magánszemély kizárólag ővele vitethetné el a szippantott szennyvizet 
és akkor lehet, hogy egy kicsit jobban megéri a Trombitás Imrének is. Valamelyik évben kicsit jobban 
alábontottuk ezeket a költségeket, nem volt egy egyszerű vita, de azóta nem akarja emelni ezt az 
összeget.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
32/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a „PUSZTA-SZEM” 
Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel létrejövő közszolgáltatási szerződést a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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5. napirendi pont: Törvényességi felhívás fogorvosi ügyeleti körzet kialakítására 
vonatkozóan 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ami a törvényességi felhívás. Ez egy november 18-ai keltezésű ügyirata a 
Csongrád-Csanád Megyei Kormányhivatal Hatósági Főosztály Törvényességi Felügyeleti Osztályának, 
amiben az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 14/2016-os önkormányzati 
rendeletünket vették ismételten górcső alá és megint örömmel megállapították, hogy még mindig 
nincsen a fogorvosi ügyeleti ellátásra körzet kijelölve. Legyünk szívesek ebbéli jogszabályi 
kötelezettségünknek január 17. napjáig eleget tenni. Ennyiről szól ez az egész törvényességi felhívás. 
Ismeretes, hogy ezt már beszélgettük több soron, hogy történtek lépések, vagy legalábbis tárgyalási 
szinten sürgetnénk ezt a dolgot, hogy a szegedi fogklinika fogadja a pusztaszeri lakosokat is. Egészen 
odáig mentünk, hogy szándéknyilatkozatot tett most valamelyik hónapban a tisztelt képviselő-
testület. Még ez idáig nincsenek olyan állapotban az egyetem meg a szegedi kistérségi társulásának 
a munkaszervezete közötti tárgyalások, hogy ennél tovább tudtunk volna lépni. Így aztán a testület 
fele is ez lesz a határozati javaslatom, hogy a képviselő-testület megismerte a törvényességi 
felhívásban foglaltakat, de élve az itt felkínált lehetőséggel egy harminc napos határidő módosítást 
kérnénk. Természetesen ebből február közepére se lesz semmi ahogy haladunk. Rajta vagyunk a 
témán, de ezt mi önállóan, több soron szabadkoztam már emiatt megoldani. Az, hogy most beleírunk 
valamit a rendeletbe, ami köszönőviszonyban nincsen a valósággal az nyilván nem megoldás erre.  
 
Máté Gábor polgármester: Az elfedi a problémát egész pontosan. Nem is a megoldás nekem a 
gondom. Olyat ne írjunk bele, amit már eleve tudjuk, hogy nem működik, megoldhatatlan. Akkor 
igenis hurcoljuk magunkkal ezt a problémát és akkor lássák, hogy ez bizony probléma.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ez bizony probléma, de mondjuk csengelei rendeletbe ez úgy szól, hogy 
ők kijelölték a kisteleki rendelőintézetnek a fogorvosát, csak éppen a Varga doktor úr se tudott erről.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor úgy megyünk, hogy tárgyalásra alkalmasnak találjuk. 
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
33/2021.(XI.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Törvényességi felhívás fogorvosi ügyeleti körzet kialakítására vonatkozóan 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a fogorvosi ügyeleti 
körzet kialakítására vonatkozó törvényességi felhívást a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Kérelem benyújtása a 2022. évi járási startmunka mintaprogramra 
 
Sági Mihály elnök: Következő a Startmunka program.  
 
Máté Gábor polgármester: Minden évben így december elejére nyilatkoznunk kell, hogy milyen 
irányt akarunk venni a startmunka program keretében. Mi az a célkitűzés, amit szeretnénk 
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megoldani. Az eddigiek folyamán körülbelül öt év óta a járdákat, illetve előtte a bejáróknak a 
támfalait építették a közmunkások. Most én úgy látom, az első számú cél az volt, hogy azokban az 
utcákban, ahol nincs szilárd burkolat, legyen szilárd járda. Idáig elértünk és itt még a falu központban 
a legágazó utcáknak egy részét megpróbáltuk még így képbe helyezni. Ilyen alapon az iskola és a 
Rákóczi utca közötti szakasz, illetve az Ady Endre utca és a Diófa utcai szakasz készült el. Nagy 
probléma volt az, hogy két kulcsembert gyakorlatilag elvittek a Honvédséghez ilyen tartalékos 
kiképzésre. Az egyik már visszajött a másik is jön vissza, jövőre tudunk velünk számolni. A cél az 
volt, két témánk volt az önkormányzati közutak karbantartása és a járdaépítés. Most egy témát 
vennénk be a rendszerbe, és kevesebb létszámmal, mert nagyon nehéz volt már 12-13 főt 
összeállítani. Olyan emberek is voltak a csapatba, akik nem váltak a csapat sem morális sem fizikai 
hasznára. Ezeket én nem szeretném jövőben már magunkkal koloncként hurcolni, úgyhogy 12 főre 
vettük le az eddigi létszámot. Ez volt az eddig átlagos létszámunk, nyilván azt mutatja. A cél pedig 
a parkerdő és az arborétumnak a rendezése és annak az egyéb munkálatai, ez lenne a terv 12 fővel.  
 
Kovács Andrásné tag: A létszámhoz nem tudok hozzászólni, de az arborétumot nagyon jó ötletnek 
tartom mert tényleg eléggé el van szaladva. Az utak mondjuk járhatóak, de tele van faágakkal, 
mindennel az aljzat.  
 
Máté Gábor polgármester: Úgy is lesz, az direkt van így. Ez azért van így, mert egy természetes 
erdőnek akarjuk megtartani, ott sem szedik össze a dolgokat. Ha a lehullott ágak veszélyeztetik az 
utakat vagy bármilyen sérülést okozhat, természetesen azokkal foglalkozunk. Az elszáradt fákat 
többnyire otthagyjuk, annak meg van a biológiai szerepe. Az alapelvünk az, hogy próbáljuk az erdő 
életét nem magára hagyni, hanem felügyelni és úgy igazgatni. Egy ilyen természetes alakulást 
akarunk az erdőben elérni. Ezzel szemben van a túloldal az arborétum jellegű rész. Természetesen 
annak a járhatóságát az egész más jellegű. A falu felé eső részre vonatkozik ez, amiről most 
beszéltem. A túloldalra akarunk jobban koncentrálni, meg persze erre is természetesen, hogy az 
utak rendben legyenek, a kerítések rendben legyenek.  
 
Kovács Andrásné tag: Egy-két padot is kirakhatnátok. Voltunk kint és azt a padot sem találtuk 
meg amire előtte még le tudtunk ülni.  
 
Máté Gábor polgármester: Jövőre nagyobb figyelmet akarunk rá fordítani minden képpen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is ezt akartam, de most jól kiveséztétek. Én is voltam kint és nagyon 
elhanyagoltnak találtam. Az a kérdésem, most ezt megértettem, amit elmondtál, hogy az a mivoltja, 
hogy parkerdő megmaradhat?  
 
Máté Gábor polgármester: Persze, azért mondom, hogy az utakat karbantartjuk, most is 
odafigyelünk rá, azok viszonylag rendben vannak. Ami nagyobb odafigyelést igényel az a 
gyűjteményes oldal, a túloldali, amiben örökzöldek vannak, meg kiszáradt fák. Ott nem akarunk 
kiszáradt fákat hagyni, oda nem való. Az egy kert jellegű inkább a villanyvezetéken túli rész, arra 
akarunk elsősorban koncentrálni jövőre. Ott ki kell szedni tuskókat is, mert az elszáradt fákat ki 
tudtuk vágni, de nem mindegyiket tudtuk kituskózni. Ennek következtében a fűnyírás is egyre 
nehezebb. Ezeket is helyre kell tenni, hogy jobban kezelhetők legyenek.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Ezeket a munkákat ki fogja felügyelni?  
 
Máté Gábor polgármester: Én, meg a Szabó Sándor.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is jónak tartanám, ha kerülne oda egy-két pad meg asztal.  
 
Máté Gábor polgármester: Vannak padjaink, elraktározott, általunk készített padok, csak ezt majd 
akkor akarjuk kirakni, amikor már kész.  
 
Sági Mihály elnök: Jegyző urat kérdezném, hogy elfogadásra javasoljuk?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ha ezzel egyetért a bizottság akkor ez mehetne elfogadásra. A határozati 
javaslat így szólna, hogy a képviselő-testület kérelmet nyújt be a 2022. évi Járási Startmunka 
Mintaprogramra. Ezen belül az önkormányzati tulajdonú parkerdő és arborétum ápolása és felújítása 
programelem keretében 12 fő közfoglalkoztatott alkalmazásában. 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
28/2021.(XI.24.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
29/2021.(XI.24.)EB. határozat Beszámoló a helyi adóztatásról azonnal 
30/2021.(XI.24.)EB. határozat Megbízási szerződés Pusztaszer Községi 

Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési 
feladatainak ellátására 

azonnal 

31/2021.(XI.24.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2022. évi 
ellenőrzési programjának és a 2022. évi 
ellenőrzési terv időrendi táblázatának 
elfogadása 

azonnal 

32/2021.(XI.24.)EB. határozat Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” 
Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel 

azonnal 

33/2021.(XI.24.)EB. határozat Törvényességi felhívás fogorvosi ügyeleti 
körzet kialakítására vonatkozóan 

azonnal 

34/2021.(XI.24.)EB. határozat Kérelem benyújtása a 2022. évi járási 
startmunka mintaprogramra 

azonnal 

 






